

GE DS200FGPAG1A专业销售

| | |
|------|-----------------------------|
| 产品名称 | GE DS200FGPAG1A专业销售 |
| 公司名称 | 福建众创高电气设备有限公司 |
| 价格 | 4999.00/件 |
| 规格参数 | |
| 公司地址 | 厦门市集美区杏林北路25-6号304室之5（注册地址） |
| 联系电话 | 15959449722 |

产品详情

DS200FGPAG1A是GE的一种门脉冲放大器板，它为可控硅桥的一个相位提供电源，收集电池电压信息，并将交流电流转换为直流控制电压。它具有快速和可靠的网络，包括1个光纤端口用于发射，14个光纤端口用于接收。其中两个接收端口是固定的双工光纤网络，其余是固定的单工光纤网络。它可以在网络中增加2个中继器。此外，DS200FGPAG1A还提供栅极驱动器、可控硅状态监测和开关电源等功能

DS200FGPAG1A is a gate pulse amplifier board from GE, which provides power to one phase of the thyristor bridge, collects battery voltage information, and converts AC current into DC control voltage. It has a fast and reliable network, including 1 fiber optic port for transmission and 14 fiber optic ports for reception. Two of the receiving ports are fixed duplex fiber optic networks, while the rest are fixed simplex fiber optic networks. It can add 2 repeaters to the network. In addition, DS200FGPAG1A also provides functions such as gate driver, thyristor status monitoring, and switching power supply